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HALLITUKSEN KOKOUS 6/2023 

PÖYTÄKIRJA 

 

AIKA:  8.5.2023 klo 18:00 

PAIKKA: Harald Herlinin Oppimiskeskus 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

 Avattiin kokous ajassa 18:10 

2. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 

 Esitys: Kirjataan läsnäolijat sekä valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

Päätös: Hyväksyttiin ehdotus. Läsnäolijat: 

Atte Häkkinen 

Leo Vasara  

Kim Lindfors 

Reetta Timonen 

Aino Huttunen 

Johan Lundgren 

Aaro Hanttu 

Etänä: 

Sara Blomqvist 

Pöytäkirjantarkastajina: Sara ja Aino 

Ääntenlaskijat: Atte ja Johan 

 

3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

 Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi sekä päätösvaltaiseksi. 

 Päätös: Hyväksyttiin ehdotus. 

 

4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEKSI 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 Päätös: Hyväksyttiin ehdotus. 

 

5. JÄSENTEN SUORITTAMIEN MAKSUJEN HYVÄKSYMINEN 

Esitys: Korvataan seuraavat kulut järjestön toiminnan puolesta tositteiden pohjalta 

seuraaville henkilöille:  

Leo Vasara - Kokouseväät 28,84e 

 Päätös: Hyväksyttiin ehdotus. 

 

6. KUULUMISKIERROS 

 Esitys: Vaihdetaan kuulumisia. 

 Päätös: Vaihdettiin kuulumisia. 

 

7. KÄYDÄÄN LÄPI PALAUTTEET 

 Esitys: Käydään läpi Fundin palauteboksi. 

 Päätös: Hyväksyttiin ehdotus. 
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8. HALLITUSMERCH 

Esitys: Valittiin “Vaihtoehto 1” mukainen musta paita, logona Fundin liila ja lisänä H23 ja 

hinnaksi sovittiin 45€. Onko asia edennyt Aaro ja Johan? 

Päätös: Aaro ja Johan: Hinta firmalla, jolta kysyttiin tilaus oli 52e, joten nyt täytyy etsiä uudella 

hinnalla.  

Aino: Jos hommataan muualta ja painatus muualla? 

Pikeet (ahm.fi) ← Tuolta voisi löytyä sopivalla hinnalla pikee-paitoja. 

Johan tekee tarjouspyynnön. Viime vuonna toimitukseen tilauksesta mennyt muutama 

viikko. 

Yritetään saada ennen kesäpäiviä. 

Johanin tarjouspyynnön tultua pollaillaan taas lopullisesta valinnasta. 

 

 

9. ILMOMASIINAN TILANNE 

 Esitys: Aaro (Atte) mikä tilanne ilmomasiinan kanssa? 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

Aaro: näytti runkoa ilmomasiinasta. Ilmomasiinan rakennus on työnalla. Etenee hyvää tahtia. 

 

 

10. EXCURSIOT 

 Esitys: Tällä hetkellä tiedossa: Reagle 10.5, eQ 21.9, Colliers 25.10 ja Brunswick syksyllä. 

Kevään excuja jäjellä Reagle, muut tulevat excut vasta syksyllä. 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. Reaglelle laitettu viestiä osallistujista.  

 Excuja ei vielä tiedossa enempää syksylle. Cushman & Wakefield osoittanut kiinnostusta,  

 mutta eivät ole vastanneet mitään. Brunswick excun päivä 12.10. 

 

11. FUNDIN NETTISIVUT 

 Esitys: Fundin nettisivuilla kuulemma edelleen päivitettävää. Onko niitä mahdollista korjata 

vai annetaanko nettisivujen olla ennallaan ja päivitetään niitä jatkossa aina tarvittaessa? 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. Googlen kautta löytyy vanhoja sivuja. Näille sivuille ei ole 

pääsyä itse Fundin sivuilta, mutta löytyvät Googlen kautta. Vaikea systemaattisesti kitkeä 

pois.Leo päivittää pöykkyjä sivuille. 

 

12. FUNDIN MÜNCHEN REISSU 

 Esitys: Leo edistää reissua. Onko edennyt? MK kalenterista alustava varaus 1.10-6.10. 

(1.10-3.10 Oktoberfest ja 4.10 - 6.10 Expo Real). Osallistujat maksavat lennot itse. Fundi 

varaa asumisen (viime vuonna asumisena toimi Brunnenhof City Center). Real Expo lippu 

ehtona Fundin sponsorille. Polli reissusta? (Arvio hinnoista “yläkanttiin”: Expo Real 100€, 

Lennot 250€, Majoitus 200€, eli noin 550€ + muut menot). Fundilla budjetoitu 5000€). Leolla 

tästä pieni excel majoituksesta. 

 

Johan onko sponsori asiat edennyt (kyselyä esimerkiksi messuille osallistuvilta yrityksiltä, 

esimerkiksi vierailu Expo Real ständille tai muunlainen näkyvyys reissulla)? Promot tällä 

viikolla ja ilmo auki myöhemmin tässä kuussa. 

 

Päätös: Pitäisikö ottaa yhteyttä Brunnenhof? Kysyttäisiin suoraan samanlaista pakettia kuin 

viimevuonna. Ei pidetä asiasta suurempaa pollia jäsenistön kanssa, vaan tehdään valinta 

hallituksen kanssa. Tämän kuun aikana tieto saatava eteenpäin. Viime vuonna pre-

ilmoittautumiset 10.6.2022 ja itse ilmo 20.6.2022. 

Leo ja Kim katsovat tarkemmin mitä hotellia varataan. (Torstai päivä)  

https://www.ahm.fi/tuote-osasto/pikeet/
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Kim ja Leo palaavat asiaan. 

 

13. FUNDIN HALLITUKSEN KESÄPÄIVÄT 

 Esitys: Leo teki pollin aiheesta. Eniten ääniä sai 28.7-30.7 viikonloppu, Reetalle ei sopisi 

tämä. Miten tehdään? Ohjelma kesäpäiville eniten ääniä sai “Viro: hotellireissu”. Miten asia 

etenee tästä eteenpäin? 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys.  

Pitkän debaatin jälkeen valittiin uudeksi päiväksi 25.8.-27.8. (Ennen orientaatio viikkoa). 

Viro hotellireissu vielä eniten ääniä saanut. Pidetään tätä vielä pääasiallisena 

suunnitelmana. Suunnitellaaan tekemisiä lähempänä. 

14. FUNDIN KESÄPÄIVÄT 

 Esitys: Fundin kesäpäivät alustavasti elokuussa. Sovitaan tarkempi ajankohta ja 

suunnitellaan tapahtuman kulku. Viimeksi oli Ulliksella hengailua, musiikkia, ruokaa ja 

juomaa. Promot ajoissa jo kesäkuussa, että kaikki saavat kalenteriin. 

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Pari viime vuotta ollut Ullishengailut musiikin, ruuan ja juoman 

kanssa. Budjetti 800e. Pidetään paikkana Kaivopuisto, Tähtitorninvuori tai Espa. 

Laitetaan lukkoon torstai 17.8.  

Jatkot: Kallessa. Katsotaan myöhemmin miten jaetaan budjetin käyttöä. 

Info: Tg ja kalenterikutsut. Kesäkuussa? Pitää katsoa että ei mene ristiin Munchen hommien 

kanssa. 

 

15. FUNDIN LIIKUNNALLISET AFTERIT 

 Esitys: Järjestetäänkö kesällä liikunnalliset afterit, mikäli järjestetään sovitaan päivä ja 

tekeminen? Tekemistä esimerkiksi Padel/Tennis, Minigolf/Range, Rantalentistä, 

Suppailu/Melominen?  

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Budua tälle 650e. Vuonna 2021 ollut Padel afterit 11.8. Tänä 

vuonna ke 9.8. ainakin alustavasti. Ohjelma päätetään seuraavassa kokouksessa. Melonta 

ja suppailu saaneet suosiota. 

 

 

16. FUNDIN AFTERIT  

 Esitys: Päivämääränä 25.5. pohditaan aftereille paikkaa (viimeksi oli puhetta jostain 

terassista tai joku Katajanokan baareista). Toimiiko budjettina sama kuin viime afterilla eli 

noin 300€? Samana päivänä mahdollinen ISOvaihto rasti, siirretäänkö Aftereita vai 

jätetäänkö rasti välistä? 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. Ei pidetä rastia.  

Afterit siis to 25.5. Paikka jokin jossa olisi terassi mahdollisuus. Esimerkiksi Skatta tai 

Rautatientori, espan pääty tai jokin kattobaari?  

Aino laittaa, Holiday ja Shelter Katajanokalla, Wallis backuppina. 450e budu. 

 

17. PARTNERIVIIKOT 

 Esitys: Yrityksille annetaan instagram tunnukset ja he lisäävät sinne oman “tarinan” omasta 

päivästään haluamalla tavalla. Päivämäärät Partneriviikoille on alustavasti 5.6-16.6 

(mahdollisesti pidennetään viikolla ennen 29.5-2.6 ja jälkeen 19.6-23.6, mikäli kysyntää 

riittää). Pyritään välttymään välipäiviltä. Onko tullut yrityksiä? 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

Valmistaudutaan viime hetken peruutukssiin. Löytyvät drivestä. Etenee hyvin, Johan hoitaa 

maaliin. 
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18. KÄMPPÄKIERROS 

 Esitys: Päivämääräksi sovittu 27.5. Keskustellaan kämppäkierroksesta ja aikatauluista. 

Viime vuonna kiersimme kaikkien osallistuvien kodit, jossa jokainen oli keksinyt jonkun 

tekemisen ja juoman (alkoholillinen/alkoholiton). Pyritään suunnittelemaan reitti 

mahdollisimman aikatehokkaasti, sillä aikaisemmin aikaa kulunut enemmän kuin mitä luulisi. 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. Leo suunnittelee reittiä 

 [Hallituslaisten osoitteet] 

  Leo katsoo tällä viikolla näitä. 

 

19. SEURAAVA KOKOUS 

Esitys: Pollataan kokouksen jälkeen seuraavan kokouksen ajankohta. 

Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

Pollataan, mutta kesäkuun alussa. Tälloin katsotaan tulevien tapahtumien kulkua. 

 

20. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

 

- TTER ja teltta, odottaa kuluselvitystä muista tapahtumista (lisätiedot pöytäkirja 5/2023). Syksyllä 

mahdollinen “3 hakukierros” (DL 1.10), jos haluamme hakea hakukierroksen kautta eikä jatkuvan 

haun kautta.  

- Fundin kuvagalleria kunnossa 

- Miten MO-bileet meni? Testamenttia tapahtumasta? 

- Miten Viinitasting meni? Testamenttia tapahtumasta? → lasku ei ole tullut vielä 

- Miten Fappulautta meni?Testamenttia tapahtumasta? → ruoka on toimiva, kannattaa jatkaa, 

skumppaa 45 kpl pulloa, saippuakuplat kans jees 

- Miten Walpurin kierros rasti meni? 

- Palataan mentorointiin syksyllä? 

- Fundi x Ropo golf reissu 21.7 - 23.7 ilmo täynnä ja hommat etenee. → 1kpl puuttuu, ryhmät täynnä 

- Onko NIAM maksanut työpaikkailmonsa? Maksoi. 

- Leolla MO-bileiden juomat kämpillä. 

 

 

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN  

  Päätettiin kokous ajassa 20:49 

Espoossa 08.05.2023 

 

 

 

_________________________      _________________________ 

Kim Lindfors        Leo Vasara 

Puheenjohtaja 2023      Varapuheenjohtaja 2023 


